



**The Application Arrangement for the Applied Learning Courses (2024-26 Cohort)**  
**有關高中應用學習課程 (2024-26 學年) 報名事宜**

Dear S.4 Parents,  
各位中四家長：

The 15<sup>th</sup> senior secondary Applied Learning (ApL) Courses (2024-26 Cohort) has been opened for applications. ApL courses are offered as elective subjects under the senior secondary curriculum and mainly cover six Areas of Studies as listed in the table below. The results are recorded on the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) certificate. Performance of "Attained with Distinction (I)" and "Attained with Distinction (II)" are deemed comparable to Level 3 and Level 4 or above of Category A subjects of the HKDSE respectively.

Students who intend to take the Applied Learning courses must complete the application form through the link: <https://forms.gle/RAZLEyv1w3dVWMReA> on or before 8 March 2024. In order not to affect the normal school hours, students must choose courses held by organisations outside the school on Saturdays. As the number of applicants may exceed the course quota, the course provider will conduct screening interviews on 4 or 11 May 2024 and announce the final results on 28 May 2024. For any enquiries, please feel free to contact Mr Wong Wai Ming or Ms Lam Pui Yan at 2604 9762. Thank you for your attention.

1. Creative Studies 創意學習	4. Services 服務
2. Media and Communication 媒體及傳意	5. Applied Science 應用科學
3. Business, Management and Law 商業、管理及法律	6. Engineering and Production 工程及生產
Reference: <a href="https://www.edb.gov.hk/en/curriculum-development/cross-kla-studies/applied-learning/index.html">https://www.edb.gov.hk/en/curriculum-development/cross-kla-studies/applied-learning/index.html</a>	

第十五屆高中應用學習課程 (2024 - 26 學年) 已開始接受報名。應用學習課程乃高中課程下的選修科目，主要涵蓋六個範疇 (詳見上表)。成績會在香港中學文憑證書上匯報，「達標並表現優異(I)」及「達標並表現優異(II)」的表現水平分別被視為等同香港中學文憑考試甲類科目第三級及第四級或以上的成績。

擬修讀應用學習課程的同學務必於2024年3月8日或以前透過連結: <https://forms.gle/RAZLEyv1w3dVWMReA> 填妥申請表格。為免影響日常學校上課時間，同學必須選讀於星期六校外機構所舉辦的課程。因報讀人數可能超越課程名額，課程提供機構將於2024年5月4或11日進行甄選面試，並於2024年5月28日公佈最後結果。若有任何疑問，歡迎致電 2604 9762 向黃偉明副校長或林珮茵老師查詢。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College  
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal  
21 February 2024

沈啟誠校長  
2024年2月21日